
همزمان با روز جهانی معلولین توسط شهرداری شیراز صورت گرفت؛ 

افتتاح و کلنگ زنی ۴۰ پروژه عمرانی فرهنگی، ورزشی، تفریحی، خدمات شهری، 

زیست محیطی و ترافیکی شهرداری شیراز

منطقه جنوب ایران  ) فارس/خوزستان/بوشهر/کهگیلویه و بویراحمد/هرمزگان(     سال بیست وهشتم      شماره 3518       بها 10000 تومان  4  دسامبر 2022                                     یکشنبه 13 آذر  1401       9 جمادی الاولی 1444 

روزنامهروزنامه صفحه4

پیام استاندار فارس 
به مناسبت روز جهانی 
افراد دارای معلولیت

معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: دانشجویان به فکر استخدام دولتی 
نباشند چراکه بیش از ظرفیت استخدامی در ادارات نیرو وجود دارد.

به گزارش ایلنا، سید محمد حسینی در جمع دانشجویان شهرستان پلدختر 
اظهار کرد: براساس گزارش مرکز آمار، دولت سیزدهم با تورم حدود 
۶۰ درصد بر سر کار آمد که امروز به ۴۰ درصد کاهش یافته است 
و می توان این عدد را با افزایش صادرات و سرمایه گذاری کمتر کرد.

 ، تعطیل شده در کشور  به وجود  ۲ هزار واحد صنعتی  اشاره  با  وی 
بدون  اقتصادی  واحدهای  این  مشکلات،  و  سوءتدبیر  دلیل  به  افزود: 
سرانجام مانده بود و امروز پیشرفت فیزیکی این واحد صنعتی راکد با 

تلاش مضاعف دولت سیزدهم به ۸۰ درصد رسیده است. 
معاون پارلمانی رئیس جمهور با اشاره به اینکه پنج هزار و ۴۰۰ پروژه 
معدنی در کشور به مزایده گذاشته شده است، تصریح کرد: همچنین 
جهش ریالی میزان یارانه از ۴۵ هزار به ۳۰۰ هزار تومان محقق شد و 
اجرای رتبه بندی معلمان با وجود کمبود منابع، توسط دولت سیزدهم 

در حال اجرا است.
وی با تاکید بر رونق بخش گردشگری افزود: این بخش در حال رونق 
بود و حتی برای میزبانی گردشگران مربوط به جام جهانی فوتبال ۲۰۲۲ 
قطر در جزیره کیش و برخی نقاط دیدنی ایران برنامه ریزی شده بود اما 

این امر به دلیل اتفاقات اخیر محقق نشد.

مشکلات  کردن  برطرف  برای  برنامه ریزی  اینکه  به  اشاره  با  حسینی 
خوابگاه دانشجویی و خوابگاه متأهلان انجام شده است گفت: دانشجویان 
در  استخدامی  ظرفیت  از  بیش  چراکه  نباشند  دولتی  استخدام  فکر  به 
ایجاد  و  راستای کارآفرینی  در  باید  بنابراین  دارد  نیرو وجود  ادارات 

شرکت های دانش بنیان اقدام کنند.
معاون پارلمانی رئیس جمهور با تاکید بر اینکه پایان نامه و رساله ها باید 
بر اساس نیازهای واقعی جامعه باشد اضافه کرد: فراهم کردن تجهیزات 
که  می باشد  الزام  یک  دانشجویان  تفریح  و  سرگرمی  جهت  ورزشی 
شهرستان  ورزشی  سالن های  موجود  ظرفیت های  از  باید  دانشگاه ها 

استفاده کنند.

معاونپارلمانیرئیسجمهور:

بیش از ظرفیت استخدامی در ادارات نیرو وجود دارد

تحلیل این خبر را در صفحه 2 بخوانید

ایران  در  زنان  اعتیاد  نرخ  مخدر گفت:  مواد  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل 
بسیار پایین است و اصلًا با کشورهای اروپایی قابل ملاحظه نیست.

جلسه  نهمین  بیست و  در  مؤمنی  اسکندر  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
عنوان  به  زنان  داریم  انتظار  گفت:  خانواده  و  زنان  تخصصی  کمیته 

بخشی از جامعه به پیشگیری از اعتیاد در جامعه کمک کنند.
با  اصلًا  و  است  پایین  بسیار  ایران  در  زنان  اعتیاد  نرخ  افزود:  وی 

کشورهای اروپایی قابل ملاحظه نیست.
بانوان  نگهداری  و  درمان  برای  مکان هایی  ایجاد  کرد:  بیان  مؤمنی 

آسیب دیده از اعتیاد از اقدامات سال های اخیر در تهران و در کل 
کشور است.

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر گفت: فضای کافی و ظرفیت لازم 
برای نگهداری و درمان بانوان آسیب دیده از اعتیاد در کشور وجود 
کلانشهرها  سایر  و  مشهد  تبریز،  تهران،  کرج،  در  مراکز  این  دارد؛ 

قرار دارد.
وی گفت: طرح یاریگران زندگی زنان با دو هدف تصویب شده است، 
یک این است تا افرادی که آسیب دیده اند رها شوند و همچنین افرادی 

که به این بیماری )اعتیاد( دچار نشدند را جلوگیری کنیم.
مؤمنی گفت: اعتیاد یک آسیب است اما منشأ دیگر آسیب ها هم است، 

یکی از دلایل اصلی ۵۵ درصد طلاق ها اعتیاد است.
به تفاهمنامه ای که قرار  اشاره  با  با مواد مخدر  دبیرکل ستاد مبارزه 
است با معاونت زنان ریاست جمهوری امضا شود، گفت: بانوانی که 
آسیب دیده اند را باید درمان و توانمندسازی کنیم اما هدف اصلی ما از 
امضای این تفاهمنامه کمک از تمامی بانوان برای درمان و بازپروری 

سایر بانوان است.

 دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر اعلام کرد؛

با  مهر،  با  گفت وگو  در  هاشمی  سیدمجتبی  تابناک،  گزارش  به 
بیان اینکه از سال آینده شاهد ثبت نام الکترونیکی در مدارس هستیم، 
اظهارداشت: در حال انجام زیرساخت های لازم هستیم تا سال آینده ثبت 

نام به صورت تمام الکترونیکی در مدار صورت می گیرد.
مدیرکل ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات وزارت آموزش و 
زیادی  ذینفعان  مدارس  در  دانش آموزان  ثبت نام  کرد:  اظهار  پرورش 
برنامه ریزی  فرهنگیان در حوزه  و هم  آموزان  دانش  اولیای  هم  دارد. 
برای ثبت نام تأثیرگذار هستند. با توجه به تعطیلی مدارس بر اثر شیوع 
ویروس کرونا که دو سال به طول انجامید؛ امسال ثبت نام دانش آموزان 
در مدارس با توجه به فرایندهایی که در پروژه مهر انجام شد به شکلی 
برنامه ریزی گردیده است که بتوانیم فرآیندهای ثبت نام را به سمتی 

پیش ببریم که در ثبت نام، اولیا مشکل یا مسئله خاصی نداشته باشند.
تلاش می کنیم محدوده ثبت نام هر مدرسه به صورت شعاع یک مدرسه 

اتفاق بیفتد و رضایتمندی مردم هم با این روش بیشتر خواهد شد
شده  تعریف  باز  آینده  سال  برای  بندی ها  محدوده  اینکه  بیان  با  وی 
نامتوازن در  به صورت  مدارس  توزیع  اینکه  به  توجه  با  است؛ گفت: 
سطح جامعه رخ داده است؛ ما ناگزیر هستیم شیوه محدوده بندی ثبت 
نام مدارس را تغییر دهیم. بررسی هایی در موضوع محدوده بندی صورت 

گرفته است.
به  برنامه ریزی کردیم که  آینده  برای سال  اینکه  بر  تاکید  با  هاشمی 
سمت ثبت نام الکترونیکی مدارس برویم، افزود: هدف ما این است که 
مراجعه مردم برای ثبت نام در مدارس را کمتر کنیم. مراجعات مردم 
برای اخذ مدارک را در شورای عالی بررسی می کنیم کمتر اتفاق بیفتد 
و کمتر مردم در مدارس حاضر شوند. محدوده ثبت نام را به صورت 
الکترونیکی طوری طراحی کردیم که بر اساس یک تکه جغرافیایی از 
یک منطقه خاص نباشد؛ بلکه تلاش می کنیم محدوده ثبت نام هر مدرسه 
آموزان  دانش  پذیرش  که  بیفتد  اتفاق  مدرسه  یک  شعاع  صورت  به 

بیشتر بوده و رضایتمندی مردم هم با این روش بیشتر خواهد شد.
آموزش  وزارت  شکایات  به  پاسخگویی  و  عملکرد  ارزیابی  مدیرکل 
و پرورش گفت: امسال در جریان فرآیند ثبت نام از ۸۶ هزار مدرسه 
بازرسی صورت گرفت. مواردی که نیاز به اصلاح داشت مجدداً مورد 
ارزشمندی  اقدامات  راستا  این  در  و  گرفت  قرار  بازرسی  و  بازبینی 

صورت گرفت.
هاشمی با اشاره به نظارت مردمی در مراحل ثبت نام گفت: نظارت بر 
جریان ثبت نام امسال به گونه ای صورت گرفت که برای اولین بار به 
کمک نظارت مردمی شرایطی ایجاد شد که به صورت آزمایشی برای 
بیش از ۲۰ درصد مدارس رمزینه یا کیو آر کد نصب شد و مراجعه 
کنندگان محترم می توانستند نظرات خود را بر اساس آن رمزینه ها و در 
۸ سؤال رضایت یا عدم رضایت مندی خود را اعلام کنند. اگر نتایج 
بابت  بازرسان وزارت آموزش و پرورش  بود  قابل توجه  نظرسنجی ها 
موارد ثبت شده به مدارس مورد نظر مراجعه می کردند تا مواردی که 

نیاز به اصلاح داشت بررسی شود.
مدیرکل ارزیابی عملکرد وزارت آموزش و پرورش افزود: امسال در 
که  امیدواریم  هستیم  نام  ثبت  فرآیندهای  دستورالعمل  بازنگری  حال 
شرایطی فراهم کنیم تا مردم خیلی دغدغه ثبت نام در مدارس را نداشته 
باشند. در حال انجام زیرساخت های لازم هستیم تا سال آینده ثبت نام به 
صورت تمام الکترونیکی در مدار صورت می گیرد. مسئله بیشتر ما در 
پایه های ورودی اول ابتدایی است که نیازمند حضور دانش آموزان در 
پایگاه های سنجش هستیم که در حال کارشناسی این موضوع هستیم. در 
ورودی پایه هفتم مسئله خاصی نداریم و تنها مسئله محدوده بندی هاست 
که باید مدیریت شود و در بخش سوم ورودی های سال دهم است که به 
موضوع هدایت تحصیلی گره خورده است. کار کارشناسی برای ثبت 
نام این سه پایه در حال انجام است تا ثبت نام مدارس برای سال آینده 

به صورت تمام الکترونیکی انجام شود.

رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار از انجام اقدامات برای عرضه سهام 
دولت در مجموعه خودروسازان خبر داد و گفت: قدم های خوبی برای 
بخش  بتوانیم  امیدواریم  و  شده  برداشته  دستوری  قیمت گذاری  حذف 
عمده ای از محصولات خودروسازان را از قیمت گذاری دستوری حذف 

و با قیمت بازار عرضه کنیم.
شرکت  از  بازدید  حاشیه  در  عشقی  مجید  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
خودروسازی ایران خودرو در جمع خبرنگاران اظهار کرد: شرایط حاکم 
در صنعت خودرو طی سالیان گذشته سخت و مشکلات انباشته ای در 
این صنعت ایجاد شد که از یک سال گذشته فرآیند خوبی برای رفع 

آنها شروع شده است.
وی با بیان اینکه برنامه های متنوعی مانند افزایش تولید در نظر گرفته 
شد که این اقدام در یک سال گذشته با نتایجی مثبت همراه بود، افزود: 
به درستی  ناقص  تکمیل خودروهای  به  مربوط  اقدامات  این مدت  در 

انجام شد و اکنون شاهد عدم وجود خودروهای ناقص در کارخانه ها 
خودروسازان  ساختاری  اصلاح  بحث  به  بورس  سازمان  رئیس  هستیم. 
و قیمت فروش آن اشاره کرد و گفت: در این زمینه قدم های خوبی 
برداشته شده که این فرآیند را با کمک بورس کالا ادامه خواهیم داد و 
امیدواریم بتوانیم بخش عمده ای از محصولات خودروسازها را خارج از 

قیمت گذاری دستوری و نیز با قیمت بازار عرضه کنیم.
عشقی اظهار داشت: در این مدت استقبال خوبی از عرضه خودرو در 
بورس کالا صورت گرفت و در چند هفته گذشته که میزان عرضه با 

افزایش همراه شد شاهد نتایج خوبی در این زمینه بودیم.
وی خاطرنشان کرد: امیدواریم با کمک مسئولان خودروسازها بتوانیم 
داشته  خودرو  فروش  زمینه  در  و  کالا  بورس  در  را  منصفانه ای  بازار 

باشیم.
رئیس سازمان بورس اصلاح ساختار مالی خودروسازها را دیگر مسئله 
مدنظر مسئولان دانست و گفت: به دلیل انباشته شدن مشکلات از سالیان 
 ۲ این  انباشته  زیان  خصوص  در  سخت  مراحل  وجود  شاهد  گذشته 

شرکت خودروسازی هستیم.
عشقی با بیان اینکه رفع این مشکل مستلزم وجود یک برنامه ریزی مالی 
برای اصلاح ساختارها است، بیان کرد: این اقدام هم در دستور کار است 
تا مسائل مدنظر با کمک مسئولان حاضر در وزارت صمت و نیز تلاش 

ما در سازمان بورس انجام شود.

رئیس سازمان بورس:

توافق برای عرضه خودروهای پرتیراژ در بورس کالا
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